



玉环明通塑料制品有限公司
Yuhuan Mingtong Plastics Co., Ltd.

地址: 浙江省玉环市坎门水龙工业区富康路18号

Add: No.18, Fukang Road, Shuilong Industrial Area Kanmen, Yuhuan, Zhejiang, China.

手机/Mobile: +86-135 6685 6710 / 188 1525 4169

传真/Fax: +86-576-8751 7263

E-mail: yhmingtong@outlook.com

<http://www.mtslzp.com>

E-mail: yhmingtong@outlook.com
<http://www.mtslzp.com>



MINGTONG PLASTICS



Yuhuan Mingtong
Plastics Co., Ltd.

玉环明通塑料制品有限公司



MINTONG

COMPANY PROFILE

企业简介

ISO9001:2015



浙江省玉环明通塑料制品有限公司，座落于全国百强县的浙江玉环——全国著名的汽摩配生产基地，东南沿海经济最活跃的黄金海岸线上，素有东海之滨之称。这里环境幽雅，气候宜人，南临发达港口城市温州，西靠104国道，距黄岩机场、温州机场近在咫尺，海、陆、空交通十分便利。

公司致力于设计、研发、制造、销售于一体，专业生产各种塑料制品，主要包括汽车制动总泵油杯总成、离合器分泵油杯总成、真空助力器阀体活塞等产品，并于2011年通过企业ISO9001:2008质量体系认证。

公司拥有雄厚的技术力量和先进的生产检测设备，保证了所有产品质量的稳定和优异。从原材料入厂，生产过程到产品包装及销售服务都有全面、严格的质量管理体系。我们正在不断努力的改进和创新我们的产品，满足不同用户的需求，以优质的产品和良好的信誉赢得广大客户的信赖和支持。竭诚欢迎新老客户来图来样洽谈！

Zhejiang Yuhuan Mingtong Plastics Co., Ltd., located in Yuhuan - the leading production base of automobile and motorcycle, and also in the gold southeast coast with active economy, and known as the East China Sea. Here is elegant environment, and pleasant climate, near well-developed port city of Wenzhou, State Road 104, and close Huangyan and Wenzhou, so the transportation is very convenient.

We focus on the designing, developing, manufacturing, selling of the products, specialized in producing oil cup of brake master cylinder assembly, oil cup of clutch slave cylinder assembly, the vacuum booster valve piston and other products. We have passed the ISO9001: 2008 quality system certification in 2011.

We have advanced technology and testing equipment to ensure the stability of all products and superior quality. We have comprehensive and strict quality management system in raw materials, the production process, packaging and marketing services. We are constantly working to improve and innovate our products to meet the needs of different users and to win the trust and support of our customers with qualified products and good reputation.

玉环明通塑料制品有限公司
Yuhuan Mingtong Plastics Co., Ltd.

我们为客户提供的不仅仅是优质的产品，
更为客户提供完善的售后服务。
We provide is not only the high quality products,
More customers the perfect after-sale service.







• MT-025



• MT-026



• MT-027



• MT-028



• MT-029



• MT-030



• MT-031



• MT-032



• MT-033



• MT-034



• MT-035



• MT-036



• MT-037



• MT-038



• MT-039



• MT-040



• MT-041



• MT-042



• MT-043



• MT-044



• MT-045



• MT-046



• MT-047



• MT-048

















